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Zápis 60. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 5.12.2024 
Přítomni: Prof. Widimský, prof. Duška, prof. Džupa, prof. Šlamberová, prof. Trnka,  
doc. Gojda, prof. Arenbergerová, doc. Dlouhý, JUDr. Mužíková 
Omluveni: prof. Malíková, dr. Marx, J. Vala 

1. Schválení zápisu ze 7.11.2024 

2. Pokračovala diskuze o ev. vzniku Ústavu buňky. Závěr diskuze: děkan nebude v tomto 

akademickém roce překládat Akademickému senátu návrh na tuto organizační změnu. 

Případné menší přesuny malých výzkumných skupin by byly řešeny bez změny organizační 

struktury fakulty po dohodě se zúčastněnými pracovníky. 

3. Děkan informoval o jednání RKR 2.12. 

4. Děkan a proděkanka Šlamberová informovali o chystaných změnách PhD studia. Přípravu 

konkrétních kroků včetně nového ekonomického modelu připraví skupina ve složení 

Šlamberová, Chlapec, Mužíková, Widimský. Následně budou tyto kroky projednány v KD. 

5. Děkan informoval o jednáních na MŠMT ohledně programu na podporu NLZP studijních 

programů. 

6. Podrobná diskuze byla o návrhu děkana na nové opatření týkající se kontaktní osoby pro 

ombudsmana UK. Všichni členové kolegia se shodli, že musí být lépe vymezeny problémy, 

které kontaktní osobě náleží a které nikoli. Rovněž byla shoda na tom, že fakulta nebude 

najímat na plný úvazek žádnou externí osobu pro tuto roli a že současná kontaktní osoba i jí 

vymezený časový rámec v rámci úvazku plně vyhovuje. Znění a formu textu navrženého 

děkanem upraví do týdne předseda AS 3.LF UK Gojda a proděkan Trnka a svůj návrh zašlou 

děkanovi a dalším členům KD. 

7. Kolegium jednomyslně schválilo vznik 2 klinik v ÚPMD za předpokladu, že s tímto krokem 

nebudou spojeny žádné finanční náklady ani navýšení personálu. 

8. Děkan informoval o možném posunu v otázce převodu pozemku. 

9. Děkan informoval o situaci v NUDZ (spory mezi vedením NUDZ a lékaři). 

 

Doc. Dlouhý 

 Proběhlo jednání KOR na Ministerstvu zdravotnictví ČR s přímo řízenými organizacemi – 

ředitel Policar bude vyzván k písemným odpovědím na položené otázky; řídící fakultou bude 

LF Ostrava. 

 Plán akcí a kurzů na příští rok je odeslán na Ministerstvo zdravotnictví ČR. 

 Úprava vyhlášky o kmenech zatím nebyla vydána. 

 

Prof. Arenbergerová 

 Předložené služební cesty byly schváleny. 

 

Doc. Gojda 

 Zasedání AS 3. LF UK – 10.12.2024 
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Prof. Šlamberová 

 Opakovaná výzva na RVVI k podávání kandidátů na členy rad a předsednictev GAČR. Fakulta 

zkusí opakovaně oslovit akademické pracovníky. 

Prof. Duška 

 Proděkan informoval o: 

o záměru NÚDZ podat 2 projekty do TA ČR – děkan a KD souhlasí 

o podání návratového grantu dr. Šotkovskou – děkan a KD souhlasí 

 Proděkan předložil žádost o personální posílení technického zajištění simulačního centra  

o 0,2 úvazku – děkan a KD souhlasí. 

 

Prof. Džupa 

 Proděkan informoval o VR 3. LF UK 5.12.2024. 

 Proděkan informoval o aktualizovaném Opatření rektora týkající se habilitačních  

a jmenovacích řízení, z něhož bude vycházet připravované Opatření děkana.  

 

JUDr. Mužíková 

 Trimed 

o Vyúčtování příspěvku za akademický rok 2023/2024 bylo schváleno. 

o Žádost o příspěvek na akademický rok 2024/2025 byla schválena. 

o Žádost o zálohu na Reprezentační ples 3. LF UK 2025 byla schválena. 

 

 

Zapsala: Bc. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 
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